

# STUDIENÄMNDEN VID FYSIK

PROTOKOLL FÖRT VID SNF<sup>TM</sup>-MÖTE  
26 FEBRUARI 2019

**Tid: 12:00**  
**Plats: Acceptorn**

## NÄRVARANDE

ORDFÖRANDE	ERIK JOHANSSON
VICE ORDFÖRANDE	FELIX AUGUSTSSON
KASSÖR	OSKAR LIEW
VECKOBLADERIST	TAREK ALHASKIR
KANDIDATANSVARIG	EMELIE BJÖRKMAN
MASTERANSVARIG	OLLE LEXELL
MATANSVARIG	EMELIE SJÖGREN
ÅRSKURSREPRESENTANT	JONAS LAURI

**§1 Mötets öppnande** Erik Johansson öppnar mötet kl. 12:05.

**§2 Val av justerare** Emelie Björkman väljs till justerare.

**§3 Runda Bordet**

- Tarek har fixat så att det står att bevis på ftek är studentgjorda.
- Felix har arrat SNFöreläsning.
- Olle har burit saker efter SNFöreläsning.
- Emelie B. har mailat om fastan.
- Oskar har fixat bokföring.
- Erik har pratat om nya LANA:n (Linjär algebra och numerisk analys) föreläsaren med Jana, men hon visste inte heller något. Han har även fixat pris till sektionens middag.
- Emelie S. har mailat tryckeriet och lämnat tröjor. Hon har även fått ett recept av Sara i F6 som Sara inte rekommenderar. Bakisklubben kanske vill arra fika åt vårt aspfika.
- Jonas har inte fått svar från Kumlin kring tentagranskning i fortsättningsanalysen. Han lämnade också hoodies på tryckeriet.

**§4 Föregående protokoll** Gick igenom föregående protokoll.

- §5 Pågående kurser**
- **Ettan** Ulf Gran har varit sjuk i två veckor, men det har löst sig.
  - **Tvåan** Inget nytt.
  - **Trean** Fasta tillståndets fysik-ansvariga har börjat kommunicera mer. Folk har nu även sittplats på föreläsningar efter att ett salsbyte gjorts. Emelie B. ska se till så att de inte tar bort bonusuppgifter till nästa år, ett förslag de hade för att lösa problemen med buggar.
  - **Master** Det saknas kurshemsida i Gravitation och kosmologi. Men det fungerar ok ändå.

**§6 Teambuilding** Oskar har inte lyckats boka än. Målet är att boka vid 19 4/3. Vi kan ses på Focus vid 17:30 och käka tillsammans om han lyckas boka.

**§7 Kursnämnder** Elnäten på fredag vid 13. Tarek kan gå på den om Ugne inte kan. Matematiska fysiken brukar fungerar bra, så vi går inte på den. Det saknas inplanerade kursnämnder i flera kurser.

**§8 Överlämningar** Erik tycker att alla borde satsa på att strukturera upp överlämningarna till nästa år. Alla har koll på vad de ska göra.

**§9 Text till Nollmodulen** FnollK vill ha en text till Nollmodulen. Vi borde läsa igenom förra årets text tills nästa möte. Det borde inte stå BSD utan SNFöreläsning i texten.

- §10 Övriga**
- **Fourieren** Julie Rowlett försökte plocka bort en räkneövningsledare som inte fungerade från Fourieranalysen, men högskolan satte sig emot. Hon verkar frustrerad och vi borde försöka hjälpa till.
  - **Sektionsmöte** Flera av oss kommer vara där. Att SNF har någon närvarande medlem kommer lösa sig.
  - **Boka bil** Emelie S. saknar bilutbildning, så någon annan skulle behöva fixa med bilen till nästa läsperiods Cocktailparty. Emelie B. fixar bilen.
  - **Tentakrock** LANA-tentan och Mekanik 2-tentan ligger på samma dag, vilket skapar problem eftersom ena tentan är 5 timmar lång. Emelie B. drar i trådar för att fixa.

**§11 Nästa möte** Nästa möte är 4:e mars.

**§12 Mötets avslutande** Mötet avslutades av Erik Johansson kl. 12:37.

---

Erik Johansson  
Ordförande

---

Felix Augustsson  
Sekreterare

---

Emelie Björkman  
Justerare

En underskrift på denna sida avser hela protokollet.

Kontakta sekreteraren i SNF<sup>TM</sup> ([snf.sekr@ftek.se](mailto:snf.sekr@ftek.se)) för kontroll eller övriga frågor.